

天主教香港教區 Catholic Diocese of Hong Kong  
教友監獄福傳組織 Lay Prison Evangelical Organization

捐款表格 Donation Form

致：聖伯多祿復生會  
香港北角英皇道郵政信箱 34815 號

To: St. Peter's Revival Association  
P.O. Box No. 34815  
King's Road, North Point  
Hong Kong

本人樂意捐助「聖伯多祿復生會」，資料如下：

I would like to support St. Peter's Revival Association with the following details:

捐款 Donation: \$\_\_\_\_\_

劃線支票，抬頭人請填寫「聖伯多祿復生會」

Cheques should be crossed and made payable to "St. Peter's Revival Association"

支票號碼 Cheque No.: \_\_\_\_\_

銀行 Bank: \_\_\_\_\_

或 OR

存入恆生銀行「聖伯多祿復生會」戶口 390-332443-001

Direct Deposit to Hang Seng Bank account "St. Peter's Revival Association" 390-332443-001

姓名/機構

(先生/太太/小姐/博士)

Name/Organization: \_\_\_\_\_

(Mr/Mrs/Miss/Dr)

聯絡人

電話

Contact Person: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_

地址

Address: \_\_\_\_\_

簽署

日期

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

備註 Remarks:

1. 請將支票或存款收據連同此表格一併寄回聖伯多祿復生會。

Please send the cheque or bank-in slip together with this form to SPRA.

2. 港幣一百元或以上之捐款可申請免稅，需要／不需要收據。（請選擇）

Donation of HK\$100 or above is tax deductible, I need/do not need the receipt. (Please select)

3. 閣下向聖伯多祿復生會提供的個人資料只限用作籌募活動及簽發捐款收據之用途。

Your personal information provided is only for fundraising event and receipt issue purposes.